
Bestyrelsesmøde d. 21-01-25 v/ Annika til stede: Bodil, Kirsten, Annika og Pia. 
Afbud: Henrik. 
 

Referat: 

1. Annika valgt til ordstyrer 

 

2. Referent Pia 

 

 

3. Kort intro om DCH-opbygnings model i 3-trins-raket, forklaring på de mange mails der 

kommer på bestyrelsesmailen, info om konkurrenceudvalg i DCH Ørsted samt 

opfordring til kort at læse referater fra Kredsråds møderne. 

 

4. Kalender gennemgang af årskalender for området med skydeklubben, cross og DCH ift. 

bookede dage til arrangement i de 3 klubber. 

 

- 16. marts er DCH Ørsted vært for sporkursus -Bodil finder marker til formålet og 

klubben skal stå for forplejning til deltager og evt. observatør/ gæster. 

- 26. April Arbejdsdag i klubben  

- 17-18. maj - Landskonkurrence lørdag d. 17. maj for C-hunde og søndag d. 18. maj 

for B hunde. 

- 21. Juni Sommerfest/ afslutning. 

Sommerferie i ugerne 26-31 – opstart lørdag d. 9. august. 

- Efterårs arrangement - dato ikke fast lagt. 

o Annika spørger en der hedder Anne om hun vil komme og fortælle noget om 

genoptræning/ massage af hunden. 

o Iben kunne være et forslag – ” Få ro på konkurrence - nerverne”. 

- 25. oktober klubkonkurrence. 

- 8. November Generalforsamling i klubben. 

- 29. November Juleafslutning med banko og hygge. 

 

5. Vært for overbygningen – Sporkursus d. 16. marts 

 

- Pia og Bodil ved allerede de kan være der på dagen – flere er velkommen. 

- Forplejning: Annika bager boller til morgenmad, vi aftaler de sidste indkøb ugen op 

til. 

- Varm ret til frokost – flødekartofler, frikadelle med grønt. Kirsten køber frikadeller 

ved DC. Resten aftales ugen optil. 

- Kage Pia bager kage. 

- Vi skal have sat tid af til rengøring af klubhus og toilettet ugen op til evt. spørge C-

holdet om de vil hjælpe onsdag i ugen optil efter deres træning. 

 

6. Forslag modtaget på den afholdte generalforsamling oppe til debat. 

 

-Skal vi tilbyde medlemmer af Ørsted DCH, at man mod betaling af depositum kan få 

nøgle til klubben, så træning er muligt på området, når der ikke er holdtræning. 

  

 

o Der er i bestyrelsen enighed om, at der ikke gives adgang til klubbens 

træningsudstyr/ redskaber, for at disse ikke skal blive ødelagte og for 

sikkerheden i brugen af dem. 
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o Nøglen vil alene være, til at kunne åbne bommen oppe ved vejen, så man 

kan kører ned til klubben. 

 

o Det skal kun være muligt for medlemmer af DCH Ørsted at kunne benytte 

træningspladsen. 

 

 

o Depositum for en nøgle blev vendt, på mødet og beløb mellem kr. 500-750,- 

blev foreslået. Beløbet på kr. 750,- er det der arbejdes videre med. Når 

nøglen afleveres igen, tilbagebetales kr. 600,-. Tabes en nøgle tilbageholdes 

det fulde beløb og medlemmet skal betale det fulde beløb for at få en ny. 

 

o Bodil udarbejder et udkast til endelig godkendelse. 

 

7. Generalforsamling for kreds 3 d. 19. februar på Nilles Kro i Sabro. 

 

- Bodil skal af sted og resten af bestyrelsen må gerne deltage. 

- Kredsen skal have fundet en ny formand. Bodil er kontakte med henblik på denne 

post og har takket nej. 

 

8. Ansøgninger til forbedringer. 

 

- Bodil har fået tilsagn fra ELRO-fonden på tkr. 50,- til at få indlagt El – projektet 

koster ca. tkr. 145.  

- Cross klubben har henvendt sig ift. at lave en samlet ansøgning for området, da de 

på sigt skal kunne oplade el-cross ’er. DCH forsætter søgningen af midler selv, da 

det er tvivlsomt om El-udbyderen i området vil investere det nødvendige, for at kan 

lade sig gøre. 

- Toilettet er fugt skadet og forventelige skal der et helt nyt bygges op. 

- Det giver mening af få en tømrer til at kigge hele klubhuset igennem, da det ikke 

vides om der er fugtskade i resten af huset efter vinteren i 2024. 

- Bodil informerer om at fonde ikke vil støtte projekter, der allerede er i gang – så 

derfor ventes der med igangsætning af renovering af køkken og loft i klubhuset lidt 

endnu. 

- Kirsten kunne godt ønske, at toilettet kunne blive flyttet på siden af huset, så der 

kunne være indgang til køkkenet fra bagsiden af huset. 

 

9. Kort gennemgang af Klubmodul blev vist, Annika og Pia fik gennemgang af 

mulighederne i modulet efter tildeling af rettigheder. 

 

10. Nyt fra kassereren  

 

- Kirsten er i gang med at udarbejde vejledninger/ manualer på hendes opgaver og 

hvor og hvordan de løses. Så Annika lettere kan komme ind over opgaverne og lave 

en glidende overtagelse af kassere posten. 

 

11. Nyt fra instruktørerne  

 

- Thomas stopper som instruktør i klubben han kan ikke få det til at hænge sammen 

med sit job og det efterlader et B-hold uden instruktør.  
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o Bodil pusler med en ide om at HF laver en fælles indsats på holdet og deler 

ansvaret ud over træningsgangene. 

o Alternativt mister klubben nogle medlemmer da HF vil søge andre klubber. 

- Ung hunde holdet har fået en god start, er snart fyldt op. 

 

12. Evt.  

- Bodil mangler adgang til netbanken – der er fra kreds 3 opfordret til at formand og 

kassere har adgang, efter en klub mistede sin kassere og ingen andre havde adgang 

til kontoen. Kirsten kontakter Sparekassen for hvad der skal til for det kommer i 

orden. 

 

- Der skal flyttes HF mellem holdene tirsdag og lørdag – Kirsten flytter dem til de 

rigtige hold. 

 

 

 

 

 


